
                                    

 

 

Concept verslag van de vergadering op maandag 12 november 2018 
 

 

 

In verband met de AVG wet, vermelden wij in dit verslag geen namen, tenzij beroepsmatig aanwezigen. 

Aanwezig: 24 wijkbewoners en wijkpartners, 14 afmeldingen. 

Bestuur: S. Boon (voorzitter), P. van Diejen (penningmeester) R. van Eeden, Mw. K. van Dam (secretaris) 

 

 

 

                          

1. Opening en welkom.      

         De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering.  

 

 
2. Rondvraag.   

         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl) als   

         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen  

         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 

         Via de mail binnengekomen: 

- problematiek/verkeersveiligheid vrachtwagens Meeuwenstraat+ Dussenstraat (agendapunt 6.2.3)   

- kerstboominzameling, deze staat al op de agenda (agendapunt 6.3.3)    

- de aangebrachte ‘bloemetjestapijten’ rond de afvalcontainers werken niet… De GB reageert hierop om dit wederom te     

  blijven melden, ondanks de nare ervaringen bij het melden van de vorige keer. 

- De verkeersveiligheid en het groen bij eiland 5. De voorzitter antwoordt hierop dat dit niet bekend is en verzoekt om dit   

  te melden bij de gemeente. 

 

3.      Vaststelling agenda.   

         De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. 

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   

  

 

4.      Mededelingen.  
4.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom.  

4.2    Mededeling van de voorzitter.  

De voorzitter heeft besloten te gaan stoppen als voorzitter van de wijkraad. Gedurende 2 jaar heeft hij geprobeerd een zo 

goed mogelijk voorzitter van de wijkraad te zijn. Vele leuke dingen zijn op zijn pad gepasseerd en hij heeft veel leuke 

mensen mogen ontmoeten. De reden waarom hij heeft besloten te stoppen is omdat hij bezig is met een nieuwe opleiding 

en het opzetten van een nieuw bedrijf. Hij is van plan de grootste rijschool in de Haarlemmermeer op te richten. Dit vergt 

erg veel tijd en daarom ziet hij niet meer de mogelijkheid om zich volledig als bestuurslid in te zetten. Wel zal hij de 

lopende projecten zoals de FBK-laan gewoon afmaken en zal hij in de toekomst de wijkraad willen blijven ondersteunen 

op het gebied van verkeer aangezien dat ook straks zijn beroep zal zijn als rijschoolhouder. Dat betekent dat er wel weer 

een vacature open staat bij de wijkraad. Wellicht is er iemand uit de zaal of weet u iemand die hier geschikt voor is. De 

voorzitter verzoekt u daarom ook bij deze om mee te helpen met het zoeken naar een nieuw bestuurslid c.q. voorzitter. 

4.3    De nieuwe data van de bewonersvergaderingen 2019 zijn om de maand elke 2e maandag v.d. maand op: 

               14 januari 

               11 maart 

               13 mei 

                8 juli 
                9 september 
               11 november 



 

 

5.      Concept verslag van de vergadering d.d. 10 september 2018.   

         Het verslag wordt tekstueel goedgekeurd. Op punten “naar aanleiding van” worden onder de thema’s behandeld. 

 

6.      Thema’s:  

6.1    Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 

6.1.1 Eiland 3: afvalinzameling. 

Op 1 november zou de gemeenteraad stemmen over het raadsvoorstel Aanpak ‘Van afval- naar grondstofinzameling’ 
maar dat is uitgesteld naar 15 november. Dit voorstel houdt in het kort in dat waar de ondergrondse containers 
functioneren er geen aanpassingen worden gedaan. Voor de huishoudens met rolcontainers verandert er voornamelijk 
iets in de ophaalcyclus. De hoogbouwwoningen waar containers in het gebouw staan, gaan over naar ondergrondse 
containers buiten. Voor de wijk Floriande verandert er dus niets, mits de gemeenteraad het raadsvoorstel accepteert. Op 
moment dat u dit verslag leest is bekend dat het voorstel is aangenomen. 

6.1.2 Bussluis (+pukkel).  

Op 11 september is het verkeersbesluit over de bussluis genomen en een week later gepubliceerd. De bezwaartermijn is 
inmiddels verstreken. Wij wachten nu op bericht van de gemeente of er bezwaren zijn binnen gekomen en wat er dan 
verder gaat gebeuren. Zodra de bussluis definitief opengesteld is zal het systeem van de beweegbare paal en het 
vreemde uitstulpje in de rand van de weg ervoor verwijderd worden. 

6.1.3 ORS + enquête. 
De enquête met uitleg wordt u apart toegezonden en kan nog worden ingevuld tot 20 november.   

6.1.4 IOR-werkgroep.  
De IOR-werkgroep is door omstandigheden erg uitgedund en is op zoek naar nieuwe leden. Voor meer informatie kunt u 
altijd bij het bestuur of een van de andere leden terecht. Helaas zijn er vanavond behalve Ruud geen leden aanwezig. 
Wel heeft er een aanwezige bezoeker van de bewonersvergadering zich vandaag aangemeld en heten wij van harte 
welkom! 

6.1.5 Brievenbussen.  
In de vorige vergadering werd er opgemerkt dat er brievenbussen verwijderd en/of verplaats zouden worden en er werd 
gevreesd dat deze brievenbus terug zou komen op een onlogische en gevaarlijke plaats in de wijk. Het ging o.a. om de 
brievenbus Banckspolder 1. Bij navraag bleek dat dit niet het geval was en dat er voor onze wijk niets zou veranderen. Er 
was een foute vermelding op de website welke meteen is gecorrigeerd. De dichtstbijzijnde bus, die op het Tolheksbos 
wordt wel verwijderd. 

6.1.6 Parkeerschijfzone noord.  
Het gaat dan toch gebeuren. Op 17 december gaat de blauwe zone in werking. Bewoners en bedrijven hebben inmiddels 
een schrijven hierover ontvangen. 

6.1.7 Tennet.   
Van Tennet hebben wij verder andere informatie meer ontvangen dan uit de nieuwsbrief. Wel hebben we nog een 
evaluatieformulier ontvangen waarin gevraagd werd de communicatie met Tennet te beoordelen. De nieuwsbrief meldt 
nog dat de tijdelijke masten ten noorden van het transformatorstation Vijfhuizen zijn afgebroken. Over het kunstwerk heb 
ik nog niets vernomen. Daar doen we navraag naar. 
Verder is men nu bezig met de bekabeling van de masten langs de Driemerenweg en de ondergrondse verbinding bij 
Vijfhuizen en het opstijgpunt bij het pannenkoekenhuis. 

 

6.2     Verkeer(sveiligheid). 

6.2.1 Buslijn.  
De wijkraad en de werkgroep herinrichting FBK-laan is al geruime tijd bezig met de buslijn 341. 
Op 11 september hebben is er een gesprek geweest met wethouder Reneman. In dit gesprek heeft de wethouder ons 
geadviseerd om in gesprek te gaan met de vervoersregio en Connexxion om ons standpunt duidelijk te maken maar ook 
om hen te wijzen op de onjuiste cijfers in de rapporten en dat de werkgroep van mening is dat Connexxion op een andere 
manier meer reizigers kan krijgen. Dit gesprek zal maandag 19 november plaatsvinden. 

6.2.2 Duinpolderweg.  
Van de Duinpolderweg hebben wij alleen iets vernomen uit de nieuwsbrief. De ruimtelijke reservering voor het 
doortrekken van de Duinpolderweg naar de 206 is vervallen.  
Donderdag is er een raadsessie gewijd aan de Duinpolderweg. Vanaf 20.30 uur in het gemeentehuis. Inspraak aldaar is 
mogelijk. Het gaat daar over de Middenvariant. De gemeente heeft liever een iets aangepaste variant die om 
Zwaanshoek heen gaat. Dan hoeft de Spieringweg niet afgesloten te worden zoals nu voorgesteld. De wijkraad deelt die 
mening niet met de gemeente. De gemeentevariant heeft namelijk twee potentieel gevaarlijke kruisingen met de 
Driemerenweg. Bovendien wordt dan de oude verbinding met de Driemerenweg vlak langs Aquaradius gehandhaafd. Dat 
is niet wenselijk. 

 
6.2.3 Problematiek/verkeersveiligheid vrachtwagens Meeuwenstraat en Dussenstraat. 

Bij de wijkraad is bekend dat de gebiedsmanager met een aantal bewoners in gesprek is over de laad-en losplaatsen. 

Wat de actuele status hiervan is, is de wijkraad nog niet bekend. Aanstaande woensdag is hierover een presentatie aan 

de omwonende en betrokken bewoners.    

 

6.3     Sociaal; 

6.3.1 Presentatie Sportservice Haarlemmermeer.  

Yael Goudsmit komt iets vertellen over de sportservice Haarlemmermeer. De presentatie wordt als bijlage bijgevoegd. 



6.3.2 Sociaal domein.  
 Fred praat ons bij over de nieuwste ontwikkelingen binnen het sociaal domein. 

6.3.3   Kerstboominzameling.    
              De kerstboominzameling valt dit jaar op 5 januari 2019 vanaf 13:00 uur tot 16:00 uur op 4 inzamelpunten in de wijk. 

De prijsuitreiking zal aansluitend zijn om 17:00 uur. 
Door omstandigheden van de zaalruimte gaat de prijsuitreiking dit jaar anders dan vorige jaren.  
De precieze details zijn nog niet bekend. 
Marco biedt namens het winkelcentrum het winkelcentrum/ van Genderenplein aan als faciliteit. 

6.3.4   Alert in de wijk.    
Op 16 oktober stond er een workshop “alert in de wijk” gepland. De GM en politie hebben hier vorige 
bewonersvergadering over verteld. Helaas was er te weinig animo waardoor deze niet door ging. Er is een nieuwe datum 
gepland op 22 november a.s. vanaf 18:45 in het Haarlemmermeer Lyceum Zuidrand. Aanmelden kan door het sturen van 
een e-mail met uw naam en adres naar: inbraakpreventie@haarlemmermeer.nl.  
De uitnodiging is rondgestuurd en hebben wij hier ook nog ter inzage liggen. 

 

           

 7.       Sluiting.   

    De voorzitter sluit de vergadering.   

    Hij bedankt voor de aanwezigheid en wenst iedereen alvast fijne feestdagen toe. 

    De volgende vergadering is op maandag 14 jauari 2019 om 19:30 uur met aansluitend de nieuwjaarsreceptie. 

 

 

  

  


